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YÖRE HALKI, ÇED TOPLANTISINDA PROJEYE İTİRAZ ETTİ

MANAVGAT
GES’E KARŞI

Manavgat Oymapınar ve Bucakşeyhler mahallelerinde yapılması planlanan güneş enerji sant-
rali (GES) projesinin ÇED toplantısına katılan yöre halkı, çevreye zarar  verecek bu tesise kar-
şı çıktı. Başkan Niyazi Nefi Kara, “Halkın tamamı hayır diyor. Bu ÇED raporu geçemez!” dedi.

n MANAVGAT Belediye Başkanı Niyazi Nefi Kara, “Aynı firma geçen 
sefer Yüzer GES diyordu. Bu sefer depolama alanı yapmak istiyor. 
Depolama alanı demek, biz aküleri oraya gömeceğiz demek. ‘Bu halkı 
kanser edeceğiz!’ diyorsunuz. Halka zulmetmekten artık vazgeçin Ma-
navgatlının suyuna kimse zehir saçamaz. Halkın tamamı hayır diyor. 
Bu ÇED raporu geçemez. Halkın iradesi bellidir.” dedi.  n 6’DA  

                    

                    

PROJEYE KARŞI NET TAVIR
n MANAVGAT’ın Oymapınar ve Bucakşeyhler mahallelerinde yapıl-
ması planlanan Manavgat 1 Güneş Enerji Santrali (GES) ve Elektrik 
Depolama Tesisi Projesi’ne yönelik ‘Çevresel Etki Değerlendirmesi 
(ÇED) Halkın Bilgilendirilmesi ve Sürece Katılım Toplantısı’ gerçek-
leştirildi. Toplantıya katılan yöre halkı ve ilçe yöneticileri, çevreye 
büyük zarar verecek bu projeye karşı net bir tavır ortaya koydu. 

BAŞKAN KARA: KANSER EDECEKLER

n ANTALYA’da 3 milyon 600 bin 
liralık ödenek harcanarak hayata ge-
çirilen şehrin simgelerinden Saat Ku-
lesi’nin saatinin bir türlü çalışır hale 
getirilememesi tepki çekti. n 8’DE 

TARİHİ SAATTE 
ZAMAN DURDU

3-6 MILYONLUK RESTORASYONUN  ESERI

                    

n Kepez Belediyesi’nin, 
60’dan fazla firmanın katılı-
mıyla gerçekleştirdiği “Kari-
yer ve İstihdam Günleri” baş-

ladı. Başkan Mesut Kocagöz, 
“Kepez’i bir istihdam üssü, 
bir fırsatlar şehri yapmak için 
buradayız.” dedi.  n 5’TE 

KEPEZ‘İN KARİYER 
GÜNLERİ BAŞLADI

n MURATPAŞA’DAKI bir 
devlet okulunda görev ya-
pan İngilizce öğretmenin, 
iki meslektaşının sözlü 
tacizine ve ideolojik te-
melli psikolojik baskısı-
na maruz kaldığına yöne-
lik iddiaları kamuoyunda 

geniş yankı bulmuştu. İddialara 
cevap veren öğretmenlerden 

biri, iftiraya uğradıklarını 
savundu. Eğitim-Sen’den 
yapılan açıklamada ise 
“Bu iddialar mesnetsiz 

ve iftira düzeyindedir” 
denildi. n 4’TE 

İddialara cevap: İftiraya uğradık!

n GEYIKBAYIRI ve Doyran köyleri 
sınırına yapılmak istenen hidroelektrik 
santrali projesi büyük tepki çekerek 
iptal edilmişti. AK Parti Konyaaltı İlçe 
Başkanı Yunus Günal, Doyran Göle-
ti’ne bu kez daha fazla su akışı sağla-
mak için ikinci bir boru hattı döşenme-
sine başlandığını duyurdu. n 6’DA 

BORU HATTI 
DÖŞENİYOR

Antalya’da bir 
süre önce HES 

projesi ile günde-
me gelen ve bü-
yük tepki çeken 
Doyran Göleti’ne 
bu kez daha fazla 

su akışı sağla-
mak için ikinci bir 
boru hattı döşen-
mesine başlandı.

                    GEREKÇESİ SU AKIŞINI SAĞLAMAK

n GÖREV yaptığı yoğun bakım ünitesin-
den gelen telefona cevap vermek için 
balkona çıkan Uzm. Dr. 
Hamdi Oğrağ, düşerek 
vefat etmişti. Oğrağ; 
ailesi, yakınları ve 
meslektaşlarının 
gözyaşları içinde 
son yolculuğuna 
uğurlandı.  n 2’DE   

 

DOKTORA 
ACI VEDA!

n ANTALYA’DA ailesiyle birlikte 
yolun karşısına geçmek için bekleyen 
emekli öğretmen Mustafa Söylemez’e 

(68) otomobiliyle 
çarpıp ölümüne ne-
den olan Hilal D.G. 
(24), 18 yaşında 
ehliyet aldığını 
belirterek, acemi 
sürücü olmadığını 
söyledi. n 4'TE

ACEMİ DEĞİLİM

n ANTALYA’DA Düzlerçamı Yaban 
Hayatı Geliştirme Sahası’nda erkek 
yaban keçisinin kaçak avlayan şahıs-
lara 89 bin 189 TL idari para cezası, 
650 bin TL tazminat bedeli uygulandı. 
n HABERI 8. SAYFADA

KAÇAK AVA 
AĞIR CEZA n SAADET  Partisi 

Antalya İl Başkan 
Yardımcısı Abdulkadir 
Kayabaş, “Enflasyon 
hız kesmemiştir. Tüm 
veriler halkın içinde 

bulunduğu ekonomik 
darboğazı açıkça 

ortaya koymaktadır.” 
dedi.  n 5’TE  

Enflasyonun
hızı düşmedi

OYUNCAĞA ÇEVİRDİLER
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HABER

Olay, 8 Nisan Saat 04.00 sırala-
rında Konyaaltı ilçesi Gürsu 
Mahallesi 353 Sokak üzerin-
deki bir apartmanın 4’üncü 

katında yaşandı. Edinilen bilgiye göre, 
Kepez Devlet Hastanesinde Yenidoğan 
Yoğun Bakım Uzmanı olarak görev 
yapan Uzm. Dr. Hamdi Oğrağ (45) gece 
saatlerinde hastaneden arandı. Hasta-
neden gelen telefon sonrası uyumakta 
olan eşi ve çocuklarını uyandırmamak 
için balkona çıkan Oğrağ, telefonla 
görüştüğü sırada dengesini kaybederek 
balkondan düştü. 

İLK MÜDAHALEYİ EŞİ YAPMIŞ 
Apartmanın 4. katında bulunan dairesi-
nin balkonundan toprak zemine düşen 
Oğrağ’a ilk müdahale doktor olan eşi 
tarafından yapıldı. Oğrağ, ihbar üzerine 
olay yerine gelen 112 Acil Sağlık 
ekipleri tarafından ilk müdahalesinin 
ardından ambulansla önce yakındaki bir 

özel hastaneye, ardından da Akdeniz 
Üniversitesi Hastanesi’ne kaldırıldı. 
Ağır yaralanan Uzm. Dr. Hamdi Oğrağ, 
burada meslektaşlarının tüm 
müdahalelerine rağmen 
kurtarılamayarak hayatı-
nı kaybetti. Oğrağ’ın 
ölüm haberi sonrası 
eşi ve çocukları 
gözyaşlarına bo-
ğulurken, bugün 
görev yaptığı 
Kepez Devlet 
Hastanesinde 
tören düzen-
lendi. 

GÖZYAŞLARINA 
BOĞULDULAR 
Törene Uzm. Dr. 
Hamdi Oğrağ’ın eşi 
Annesi Seval Oğrağ, eşi 

Gülsüm Oğrağ, Kepez Kaymakamı 
Nusret Şahin, Antalya İl Sağlık Müdürü 
Behzat Özkan, Kepez Devlet Hasta-

nesi Başhekimi Op. Dr. Rama-
zan Gürkan ve haastanede 

birlikte görev yaptığı 
meslektaşları katıldı. 

Tören sırasında aynı 
hastanede kardiyo-
log olarak görev 
yapan eşi Gülsüm 
Oğrağ, “Be-
nim kocam bir 
melekti” deyip, 
eşinin tabutunun 
yanında bulunan 

fotoğrafına sarıla-
rak gözyaşı göktü. 

Oğlunun tabutuna 
sarılan anne Seval 

Oğrağ ise “Oğlumun 
kokusu var” diyerek göz-

yaşlarına hakim olamadı. 

MESLEKTAŞLARINDAN DUYGUSAL VEDA 
  Törende konuşan Antalya İl Sağlık 
Müdürü Behzat Özkan, “Hekimin 
ölümü bir başka oluyor. Hekim de bir 
alimdir. Hamdi Oğrağ kardeşimiz gerek 
asistanlığı, gerekse uzmanlık görevi 
süresince hastalarından, birlikte çalış-
tığı arkadaşlarından ve amirlerinden 
övgü alan bir insandı. Herkese nasip 
olmayacak bir meslek yaşamı yaşadı. 
Hekim olmak zordur. Hekimin verdiği 
sınavı diğer meslek birimleri vermiyor. 
Bizler çok sınavlardan geçerek buralara 
geliyoruz. Ve kendi ailemizi çocukları-
mızı düşünmeden, hep yanımızdakilerin 
hayatlarını, sağlıklarını düşünen insanın 
adıdır hekim. Kendisi de böyle bir 
insandı” dedi. Törenin ardından Uzm. 
Dr. Hamdi Oğrağ’ın cenazesi toprağa 
verilmek üzere memleketi Muğla’ya 
götürüldü.  n İHA 

GÖZYAŞI 
SEL OLDU 

Balkondan düşerek hayatını kaybeden doktor son yolculuğuna uğurlandı   

Görev yaptığı yoğun bakım ünitesinden gelen telefona cevap vermek  için bal-
kona çıkan Uzm. Dr. Hamdi Oğrağ,  buradan düşerek vefat etmişti. Oğrağ; aile-
si, yakınları ve meslektaşlarının gözyaşları içinde son yolculuğuna uğurlandı.

Gazipaşa İlçe Emniyet 
Müdürlüğü, Toplum Destekli 
Polis Şube Müdürlüğü perso-
nelleri  “Türk Polis Teşkilatı-
nın 180. kuruluş yıl dönümü 
ve Polis Haftası” etkinlikleri 

kapsamında kapalı pazar ye-
rinde stant açarak vatandaşla-
ra bilgilendirmede bulundu. 
Kadınların ve çocukların 
maruz kaldığı şiddet, taciz 
gibi kötü eylemleri engel-

lemek adına acil müdahale 
uygulaması olan hayata geçi-
rilen KADES uygulaması ile 
alakalı vatandaşları bilgilen-
diren ekipler, acil durumlarda 
müdahale sürelerini kısalt-
mak için teknolojik imkanlar 
aracılığıyla vatandaş duyar-
lılığı oluşturmak ve olaylara 
daha seri müdahale imkanı 
sağlamak amacıyla oluşturu-
lan KADES uygulamasının 
gerekliliğinden bahsederek, 
“Kadına el kalkamaz” ve 
“KADES Broşürü” dağıtımı 
yaptı.  

FARKINDALIK İÇİN
  Emniyet ekipleri, bu yıl 
7-11 Nisan tarihleri arasın-
da kutlanan Polis Haftası 
faaliyetleri kapsamında 
ayrıca pazar yerindeki hem 
esnaflarla hem de vatandaş-
larla birebir temas kurup; 
telefon, internet ve sosyal 
medya üzerinden gerçekleşen 
dolandırıcılık olayları, kişisel 
verilerin güvenliği, bilinçli 
internet kullanımı ve dijital 
dünyada güvenliğin önemine 
vurgu yaparak, vatandaşla-
rın mağduriyet yaşamaması 
için dikkat etmeleri gereken 
hususlar aktarıldı. 
n İHA 

KADES uygulaması 
vatandaşlara tanıtıldı   
Gazipaşa ilçesinde Türk Polis Teşkilatı’nın 180. kuruluş yıl dönümü ve Polis Haftası etkinlikleri çerçe-
vesinde Antalya’nın Gazipaşa ilçesinde İlçe Emniyet Müdürlüğü Toplum Destekli Polis Şube Müdürlü-
ğü ekipleri KADES uygulamaları hakkında kapalı Pazar yerinde vatandaşlara bilgilendirme yaptı. 

Antalya Büyükşehir Belediye-
si, turizm şehri Antalya’da her 
gün binlerce yerli ve yabancı 
kişinin kullandığı Cumhuriyet 
Meydanı ile Yat Limanı ara-
sında ulaşımı sağlayan asan-
sörü bakıma aldı. Çalışmalar 
sırasında güvenli bir koridor 
oluşturularak, asansörün 
kullanımına devam edilmesi 
sağlandı. Fen İşleri Dairesi 
Başkanlığına bağlı ekiple-
rin gerçekleştirdiği teknik 
incelemelerde, çelik plakada 
zamana bağlı korozyondan 
kaynaklı deformasyon olduğu 
tespit edildi. Daha kapsamlı 
inceleme yapmak, eksiklerin 
tespiti ve tamiri için sertifikalı 
ve statik projeli tam güven-
likli iş iskelesi kurularak 
çalışmalara başlandı. 

KISA ZAMANDA 
TAMAMLANACAK
İskele kurulumunun ardın-
dan çelik platformda bütün 
civatalar, kaynak dikişleri ve 
diğer çelik yapı bileşenleri 
tek tek titizlikler incelendi. 
Yapılan incelemeler sonucun-
da korozyona uğradığı tespit 
edilen civatalar ve çelik yapı 
elamanları yenileri ile değiş-

tirildi. Korozyona uğrayan 
bütün bileşenler temizlene-
rek pastan arındırıldı. Bütün 
taşıyıcı elemanlara iki kat çift 
bileşenli solvent bazlı epoksi 
astar sürülüp, üzerine iki kat 
solvent bazlı epoksi boya 
yapıldı. Antalya Büyükşehir 
Belediyesi tarafından tarihi 
Kaleiçi bölgesi ile Yat Limanı 
arasında ulaşımı kolaylaştıran 
asansörde titizlikle yürütülen 
bakım ve onarım çalışmaları-
nın kısa sürede tamamlanarak 
hizmete açılması planlanıyor.

KALEİÇİ ESNAFI MEMNUN
Bölgede bulunan işletme 
sahipleri, asansörün özellikle 
yaz aylarında yerli ve yabancı 
turistler için büyük kolaylık 
sağladığını belirterek, kullanı-
mının bölge turizmi açısından 
oldukça önemli olduğunu 
vurguladı. Tophane Çay 
Bahçesi’nden Yat Limanı’na 
inişi kolaylaştıran ve 37 metre 
yükseklikte bulunan asansör, 
aynı zamanda Antalya’nın eş-
siz deniz manzarası ve tarihi 
Kaleiçi siluetiyle ziyaretçile-
rin fotoğraf çektirmeyi tercih 
ettiği önemli bir nokta olma 
özelliğini taşıyor. DHA 

Asansör açıklaması

ANTALYA’NIN Konyaaltı ilçesinde 
girdiği bunalım sonucu kayalıklara çıkan 
27 yaşındaki genç, ekiplerce ikna edilerek 
indirildi.  Olay, Hurma Mahallesi 299. So-
kak yakınlarındaki dağlık alanda meydana 
geldi. Dağda kayalıklar üzerinde bir kişiyi 
fark eden vatandaşlar, durumu 112 Acil 
Çağrı Merkezi’ne bildirdi. Olay yerine 
gelen ekipler, D.Ş. (27) isimli genci tespit 
ederek uzun süre ikna etmeye çalıştı. 
Ekiplerin çabasıyla genç kendi isteğiyle 
dağdan indirildi. Genç ifadesi alınmak 
üzere polis merkezine götürülürken, olayla 
ilgili inceleme başlatıldı. n İHA 
 

Ekipler indirdi

Gazipaşa İlçe Emniyet Müdürlüğü’nde gö-
revli polis ekipleri, 10 Nisan Polis Haftası 
etkinlikleri kapsamında Koru Mahallesi’n-
de bulunan Atatürk İlköğretim Okulu ana-
sınıfı öğrencilerini ziyaret etti. Etkinlik, 
çocuklara hem eğitici hem de unutulmaz 
bir gün yaşattı. Ziyaret sırasında minik-
lere trafik kurallarını öğretmek amacıyla 
animasyon gösterimi yapıldı. Çocuklar, 
görsel anlatımla trafik ışıkları, yaya 
geçitleri ve kurallar hakkında bilgi sahibi 
oldu. Eğitimin ardından çocuklarla birlikte 
trafik temalı boyama etkinliği düzenlendi. 
Çocuklara çikolata ve meyve suyu ikram 
edilerek, keyifli bir vakit geçirildi. Renkli 
kalemlerle yapılan boyama etkinliği, 
öğrencilerin öğrendiklerini ifade etmeleri-
ne imkan sundu. Etkinliğin sonunda okul 
bahçesinde “trafik ışıkları” oyunu oynandı. 
Polislerin rehberliğinde gerçekleştirilen 
bu oyunla çocuklar hem eğlendi hem de 
öğrendiklerini pekiştirdi. Etkinlik, polis ve 
öğrenciler arasında sıcak ve samimi anlara 
sahne oldu. n İHA 
 

Miniklere sürpriz
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İmtiyaz Sahibi
RG Gazetecilik Matbacılık Reklamcılık 

Tic. San. Ltd.Şti. adına 
RASİM GÜNDÜZ

S. Yazı İşleri Müdürü                          

Fikret GÜLCÜ
Grafik Tasarım                      

Abdullah YÜKSEL

Adres    : Altındağ Mah. Güllük Cad.   
   83/7 H. Eren Apt. Kat:3  ANTALYA
Tel  : 0 242. 244 30 45 Faks : 0 242. 244 06 82
Mail  :gazetekorfez@gmail.com

KURULUŞ: 9 TEMMUZ 2003

Yayın Türü            : Yerel Süreli

Basıldığı Yer          : Arslan Güneydoğu Gazetecilik 

Matbaacılık ve Kağıtçılık A.Ş. Yenigöl Mah. Yenigöl Cad. 

No: 91 Muratpaşa / ANTALYA  Tel : 0 242 340 09 15

Abone Dağıtım : Altun Yayın Dağıtım     Tel: 326 34 66 
Bayii Dağıtım   : Altun Yayın Dağıtım     Tel: 326 34 66

Resmi İlan st x cm fiyatı  : 185 TL
Abone Fiyatı: 1 Yıllık   : 7.000 TL    

Antalya Körfez Gazetesi ve eklerinde yayınlanan yazı, haber, 
fotoğraf ve görsellerin her türlü telif hakkı RG Gazetecilik Matb.

Rekl. Tic. San. Ltd. Şti.’ye aittir. İzin alınmadan, 
kaynak gösterilerek dahi iktibas edilemez.

UETS: 15012-10771-03778

VAHŞI CINAYETTE
IKINCI TUTUKLAMA
Konyaaltı ilçesinde Fadim Temirhanoğulları'nın cinayeti ile ilgili davada, zanlının kaçmasına 
yardımcı olduğu öne sürülen arkadaşı da cezaevine gönderildi. Cinayet Büro Amirliği ekipleri, 
Savaş Temirhanoğulları'nın, arkadaşı Fikret İnal'ın aracıyla Korkuteli ilçesine gittiğini tespit etti

Olay, 24 Ocak 2024’te Güneş Mahallesi 
6045 Sokak’taki boş arazide meydana 
geldi. İnşaat işiyle uğraşan 3 çocuk 
babası Yusuf Altun ile kuzeni Tahsin 
Altun, aralarındaki borç anlaşmazlığını 
konuşmak için bir araya geldi. 2 kuzen 
arasında tartışma çıktı. Tartışmanın 
büyümesi üzerine Tahsin Altun, taban-
cayla Yusuf Altun’un göğsüne ateş etti. 
Çevredekilerin ihbarı üzerine adrese 
ekipler sevk edildi. Kontrolde, Yusuf 
Altun’un hayatını kaybettiği belirlendi. 
Altun’un cenazesi Antalya Adli Tıp 
Kurumu morguna götürülürken, kaçan 
şüpheli bir süre sonra Meydan Polis 
Merkezi’ne gidip, teslim oldu.

PARAYI FOREX’TE HARCAMIŞ
Tahsin Altun polisteki ifadesinde, 
kuzeni Yusuf Altun’un inşaat işleri ile 
uğraştığını, alım-satım yaptığını, bunun 
için oluşturulan para havuzuna birçok 
kişinin para verdiğini söyledi. Havuzda 
40 milyon lira toplandığını aktaran Al-
tun, alacaklılardan bazılarının kendisine 
gelerek, ‘Kuzenin paramızı vermiyor, 
işin içinde sen de varsın. Paramızı sen 
ödeyeceksin’ dediğini söyledi. Tahsin 
Altun “Benim de kuzenimden 8 milyon 

lira alacağım vardı. Olay gecesi kuze-
nime ‘Paramızı ver’ dediğimde, ‘Size 
para mara yok’ karşılığını verdi. Bunun 
üzerine tabancayla ateş ettim. Toplanan 
parayı ‘forex’te harcamış” diye konuş-
tu. Emniyetteki işlemlerinin ardından 
adliyeye sevk edilen Altun, tutuklandı. 

YUSUF İLE KARDEŞ GİBİYDİK
Hakkında dava açılan sanık Tahsin 
Altun’un 6’ncı Ağır Ceza Mahkeme-
si’nde yargılamasına devam edildi. 
Diyarbakır’dan Antalya’ya iş yapmak 
için taşındıklarını ifade eden Altun, 
“Bütün paralar Yusuf’un hesabındaydı, 
finans işlerimizi yürütüyordu. İhtiyacı-
mız oldu, Yusuf’tan para istedik. O da 
para olmadığını, ‘forex’te kaybettiğini 
söyledi. İş karşılığı aldığımız villaları 
da tefeciye verdiğini söyledi. Havuzda 
40 milyon lira olması gerekiyordu. Yu-
suf ile kardeş gibiydik. Acısını ömrüm 
boyunca yaşayacağım. Hatta Yusuf’a, 
‘4 evladım var birisi ölseydi de bu 
durum yaşanmasaydı’ dedim. Ben de bu 
durumu Yusuf’un kardeşleri olan Recep 
ve Suat Altun ile görüştüm, para veren 
şahısların ona zarar verebileceğini dü-
şünerek Yusuf’u dışarı çıkarmaya karar 

verdik. Kızıllı’da bir evde sakladık” 
ifadelerini kullandı. 

‘ELİNİ BELİNE ATTI, BENİ 
ÖLDÜRECEĞİNİ SÖYLEDİ’
Maktulün alacaklılara senet imzaladığı-
nı belirten Tahsin Altun, “Yusuf’un pe-
şindekiler senet vermesini ve çalışarak 
bunu ödemesini istedi. Yusuf da bunu 
kabul etti ve borçlarının karşılığında 
birkaç imza verdi. Tefeciler de işin 
içine girince tedirgin oldum. Ardından 
Yusuf’a ödeme yapması gerektiğini 
söyledim. Sonra Yusuf bana saldırdı. 
Anneme, eşime, kızıma ağır hakaret ve 
küfürler etti. Boğazımı sıktı. Elini beli-
ne attı, beni öldüreceğini söyledi. Ben 
de o an korku ve panikle kendi silahımı 
ateşledim. Benim silahım ruhsatlıdır. 
Kaç el ateş ettiğimi bilmiyorum. Hemen 
evdekilere haber verdim. Ambulansı ve 
polisi aradık. Son kez eşim ve çocukla-
rımla vedalaşmak için yanlarına gitmek 
istedim. Fakat teslim olmama duygusu 
oluşmasın diye karakola gittim” dedi. 

‘KENDİME YEDİREMİYORUM’ DİYORDU
Maktulün ağabeyi Recep Altun ise 
taraflar arasındaki para anlaşmazlığının 

büyüdüğünü belirterek, “Sanık karde-
şiyle Diyarbakır’dan geldi. Bu olay 
öncesinde tasarlandı. 15-20 kişilik, ço-
ğunluğu akraba ve arkadaşlardan oluşan 
kişiler ile ortak bir havuzda paramızı 
biriktiririz. Bu paralar ile iş yapar, iş 
yapmadığımız zamanlarda ise değer 
kaybetmemesi için parayı ‘forex’e 
yatırırdık. Ortak havuzda yaklaşık 15-
20 milyon TL bulunurdu. 2023 yılının 
Temmuz ayında beraber iş yaptığımız 
ortaklardan kuzenim Tahsin Altun ve 
Askeri Altun kendilerine araba almak 
için havuzda biriken ortak paradan 
almak istediklerini söyledi. Kardeşim 
Yusuf paranın şu an hazır olmadığını 
söyleyip zaman istemiş. Paranın ‘fo-
rex’te kaybolduğunu öğrenince hepimiz 
çok kızdık. Bu nedenle Tahsin ve Yusuf 
sürekli tartışıyordu. Tahsin, ‘Kendime 
yediremiyorum, Yusuf’u geberteceğim’ 
diyordu. Ardından bu olay yaşandı” 
diye konuştu.

DURUŞMA ERTELENDİ
Mahkeme heyeti, sanığın kardeşi tanık 
Askeri Altun’a maktulden borçlarına 
karşılık silah alıp almadıklarını sordu. 
Altun, “Yusuf’un borçlarına karşılık 
silah almadık. 30 milyonu geçik para-
nın kaybedildiğini tahmin ediyorum. 
Muhasebe işlerini maktul bilirdi. Tahsin 
sadece inşaat işleriyle ilgilenirdi. Resmi 
yetki Yusuf’taydı” ifadelerini kullandı. 
Mahkeme heyeti, sanığın tutukluluk ha-
linin devamına karar vererek duruşmayı 
erteledi. n DHA

Kendini savundum
korkuyla ateşledim

KUZEN KATILI HAKIM KARŞISINA CIKTI

Borç anlaşmazlığı nedeniyle tartıştığı kuzeni Yusuf Altun'u (42), tabancayla vurup 
öldüren Tahsin Altun (44), duruşmada kendini savundu. Katil zanlısı, “Yusuf elini 
beline attı, beni öldüreceğini söyledi. Korku ve panikle silahımı ateşledim." dedi.

ANTALYA’da ışık ihlali yapan özel halk 
otobüsü, karşı yönden gelen yolcu servisi-
ne çarptı. Kaza, dün saat 17.30 sıralarında 
Muratpaşa ilçesine bağlı Çağlayan Mahal-
lesi Barınaklar Bulvarı üzerinde meydana 
geldi. İddiaya göre; yolun karşı tarafından 
gelen ve ışık ihlali yapan 07 AU 0062 
plakalı özel halk otobüsünün şoförü 
direksiyon hakimiyetini kaybetti. Önce 
refüje çıkan otobüs, karşı şeritten gelen 07 
BMD 262 plakalı yolcu servisine çarptı. 
Kazada, servis ile aynı güzergahta bulunan 
09 AFM 943, 07 SAL 901 ve 07 ERM 47 
plakalı otomobiller de hasar aldı. Kazanın 
ardından yaralanan halk otobüsünün ve 
servisin ismi öğrenilemeyen sürücüleri 
bölgedeki özel bir hastaneye kaldırıldı. 
Trafik polislerinin tutanak tutmasının ar-
dından refüje çıkan halk otobüsü ve servis, 
çekici yardımıyla çekildi ve yol trafiğe 
açıldı. Ekipler kazayla ilgili inceleme 
başlattı. n DHA

Refüje çıkıp
servise çaptı

ANTALYA’da 2 katlı müstakil evin 
kilerinde çıkan yangında, evin üst katı 
kullanılamaz hale geldi.Yangın, Muratpa-
şa ilçesine bağlı Tahılpazarı Mahallesi 455 
sokak üzerinde bulunan 2 katlı müstakil 
evin 2’nci katının kilerinde meydana 
geldi. Ferdi A. ve ailesi evdeyken kilerden 
duman çıkmaya başladı. Yangın çıktığını 
fark eden Ferdi A., çocuğu ve eşiyle bir-
likte dışarı çıkarak durumu 112 Acil Çağrı 
Merkezi’ne bildirdi. İhbarla bölgeye polis, 
itfaiye ve sağlık ekibi sevk edildi. İtfaiye 
ekipleri 2 katlı evde çıkan yangını kısa sü-
rede söndürürken, evin üst katında maddi 
hasar meydana geldi. İtfaiye ekiplerinin 
söndürme çalışmalarının ardından Ferdi 
A., evdeki suyu kova ile tahliye etti. Ferdi 
A.’nın yangının çıktığı katı daha önce ta-
dilata soktuğu öğrenildi. Ekipler, yangının 
çıkış sebebini araştırıyor. n DHA

Kilerde yangın

ISPARTA’da düzenlenen tarihi eser 
operasyonunda 2 bin 3 tarihi eser sikke 
ele geçirildi. Operasyonla ilgili 2 şüphe-
li hakkında adli işlem yapıldı.Isparta İl 
Jandarma Komutanlığı ekipleri tarihi ve 
kültürel zenginliklerin korunmasına yöne-
lik yaptıkları çalışmalar kapsamında dün 
bir araçta arama yaptı. Bunun sonucunda 
2 bin 3 tarihi eser sikke ele geçirildi. 
Olayla ilgili 2 şüpheli hakkında adli işlem 
başlatıldı. n DHA

Isparta’da tarihi 
eser operasyonu

Konyaaltı ilçesi Hurma Ma-
hallesi 252'nci Sokak'taki 
Atapark Konutları C Blok 
4'üncü katta meydana geldi. 

Sitenin yöneticisi Fadim Temirhano-
ğulları'nın 3 ay uzaklaştırma kararı 
aldırdığı boşanma aşamasındaki eşi 
Savaş Temirhanoğulları, saat 05.00 sıra-
larında eve geldi. Savaş Temirhanoğul-
ları, tabancayla eşine 5 el ateş ederek 
kaçtı. Bu sırada odasında uyuyan, silah 
seslerini duyunca uyanan çiftin kızları 
İ.T. (17), kabus gördüğünü düşünerek 
yeniden uyudu. Lise öğrencisi İ.T, saat 
08.30 sıralarında okul arkadaşından 
gelen telefonla uyandı.

HAYATINI KAYBETTİ
Odasından çıkan İ.T, annesinin cansız 

bedenini görünce evden çıkıp, karşı 
komşusunun kapısını çaldı. Kapıyı açan 
Berkan Torunoğlu'na durumu anlatan 
İ.T, komşusuyla eve döndü. Fadim Te-

mirhanoğulları'nı gören Torunoğlu'nun 
ihbarıyla adrese polis ve sağlık ekipleri 
sevk edildi. Sağlık görevlileri, Temirha-
noğulları'nın yaşamını yitirdiğini belir-
ledi. Fadim Temirhanoğulları'nın cansız 
bedeni, cenaze aracına alınıp, morga 
götürüldü. Polis, Kemer ilçesindeki bir 
eğlence merkezinde koruma olarak ça-
lıştığı belirlenen Savaş Temirhanoğulla-
rı'nı yakalamak için çalışma başlattı.

ARKADAŞI SERBEST BIRAKILDI
Güvenlik kamerası görüntülerini ince-
leyen Cinayet Büro Amirliği ekipleri, 
Savaş Temirhanoğulları'nın, arkadaşı 
Fikret İnal'ın aracıyla Korkuteli ilçesine 
gittiğini tespit etti. Ekipler, Temirha-
noğulları ve Fikret İnal'ı saklandıkları 
yerde, suç aletiyle yakaladı. Şüpheliler-
den Savaş Temirhanoğulları tutuklandı, 
kaçmasına yardım ettiği öne sürülen 
arkadaşı Fikret İnal serbest bırakıldı.

EVE ZORLA GİRMEDİM
Olayla ilgili Antalya 1. Ağır Ceza Mah-
kemesi'nde haklarında dava açılan Sa-
vaş Temirhanoğulları ve Fikret İnal’ın 
yargılaması devam etti. Duruşmaya 
kızının fotoğrafı ile katılan anne Medi-
ha Saçlı, kızının yaşadığı eve planlı bir 
şekilde girildiğini söyledi. Saçlı, “Fikret 
İnal’ın çeşitli suç kayıtları var. Neden 
dışarıda gezmesine izin veriyorsunuz” 
dedi.  Sanık Savaş Temirhanoğulları ise 
cinayeti planlı ve tasarlayarak işlemedi-
ğini savundu. Savaş Temirhanoğulları, 
“Ben eve zorla girmedim. O sitenin 
güvenlik kamera sistemini eşimle be-

raber kurduk. Ben planlı bir iş yapmış 
olsaydım burada olmazdım” dedi. 

İKİNCİ TUTUKLAMA
Fikret İ. duruşmada mahkeme heyetine 
bir not sunduğu görüldü. Duruşmada 
olayın ardından Savaş Temirhanoğulları 
kaçmasına yardım ettiği öne sürülen 
arkadaşı Fikret İ. de tutuklanarak ceza-
evine gönderildi. Duruşma dosyadaki 
eksikliklerin tamamlanması için 24 
Haziran tarihine ertelendi. 
n ERTUĞRUL GÜN
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İddiaların odağındaki öğret-
menlerden Ü.E. iddialarla ilgili 
açıklama yaptı.  İddiaları sert 
bir dille reddeden Ü.E., “Bizim 

uzaktan yakından olayla bir alakamız 
yok. Tamamen kendi iddialarından 
oluşuyor. Aynı okulda 34 yıldır görev 
yapıyorum. Ben emekliliği gelmiş 
bir öğretmenim. Hakkımda ortaya 
attığı iddialar asılsız. Okul içerisinde 
bir soruşturma devam ediyor. Bizim 
lehimize sonuçlanacağını bildiği 
için bu tür söylemlerde bulunmaya 
başladı” dedi. 

KENDİ KAFASINDAN SENARYO 
ÜRETİYOR 
Bugüne kadar hiçbir öğrencisine 
veya öğretmen arkadaşına zararının 
olmadığını belirten öğretmen Ü.E., 
“Hakkımızda açılan bir dava veya 
şikâyet yok. Öğretmen arkadaşımı-
zın iddialarından dolayı son derece 
üzülüyoruz. Kendisinin psikolojik 
sıkıntıları var. Zaman zaman aslı as-
tarı olmayan şeyler söylüyor. Ortaya 
sunduğu iddiaları ispatlayacak hiçbir 

delil yok. Kendi kafasından senaryo-
lar üretiyor” dedi.

EĞİTİM SEN’DEN AÇIKLAMA 
İngilizce öğretmeni H.D.Y.'nin suç-
lamalarının hedefindeki öğretmen-
ler Ü.E. ve E.A.'nın üyesi olduğu 
Antalya Eğitim-Sen’den itiraz geldi. 
Suçlamaların odağındaki öğret-
menlerin daha önceden sendikayı 
bilgilendirdiği ifade edilen Eğitim 
Sen Antalya Şubesi'nin açıklamasın-
da, “Konuyla ilgili taraflarla, okul 
müdürüyle, il milli eğitim müdürü 
ile gerekli görüşmeler yapıldı. Söz 
konusu iddiaların mesnetsiz ve iftira 
düzeyinde olduğu anlaşıldı. Bu kişi-
nin ortaya attığı iddialar ve iftiralara 
karşı itham edilen öğretmenler ve 
konuya dahil edilmeye çalışan öğ-
renciler tarafından kurumsal işleyiş 
çerçevesinde ilgili mercilere suç 
duyurusunda bulunuldu.” denildi.

ASIL MAĞDURLAR ÜYEMİZ DE 
OLAN ÖĞRETMENLERDİR 
Açıklamanın devamında şu ifade-
ler kullanıldı: “Söz konusu kişinin 

bu tür iddialarından mağdur olan ve 
üyemiz birçok öğretmenin de bu kişi 
hakkında şikayetçi olduğu bize ula-
şan bilgiler arasındadır. İlgili kişinin 
öğretmenlik mesleği ile bağdaşmayan 
bu tutum ve davranışları Milli Eğitim 
Müdürüne tüm detaylarıyla anlatılmış 
ve sorunun çözümü noktasında bir 
an önce harekete geçilmesi gerektiği 
belirtilmiştir.”

NE DEMİŞTİ? 
Meslektaşı Ü.E.’nin kendisini takip 
ettiğini, kadınlığına yönelik aşağılayıcı 
sözler sarf ettiğini ileri süren İngilizce 
öğretmeni H.D.Y., Eğitim-Sen'e üye 
olmadığı için bir başka meslektaşı 
E.A.'dan ideolojik baskı gördüğünü 
iddia ederek Antalya İl Milli Eğitim 
Müdürlüğü'ne şikayet dilekçesi verdi.  
İngilizce öğretmeni H. D. Y. şikayet 
dilekçesinde, “Öğretmenler odasında 
duyacağım şekilde milli değerlere ha-
karet ediliyor. Kararlarına katılmayınca 
bana ‘ruh hastası’, ‘kavgacı’, ‘manyak’ 
gibi ifadelerle saldırıyorlar.” ifadelerine 
yer verdi. 
n ERTUĞRUL GÜN 

İDDİALARA CEVAP:
İFTİRAYA UĞRADIK!

Muratpaşa’daki bir devlet okulunda görev yapan İngilizce öğretmenin, iki meslektaşının sözlü 
tacizine ve ideolojik temelli psikolojik baskısına maruz kaldığına yönelik iddiaları kamuoyunda 
geniş yankı bulmuştu. İddialara cevap veren öğretmenlerden biri, iftiraya uğradıklarını savundu. 
Eğitim-Sen’den yapılan açıklamada ise “Bu iddialar mesnetsiz ve iftira düzeyindedir” denildi.

Kaza, 21 Nisan 2024’te Konyaaltı ilçesi 
Sahil Yolu istikametinde Dumlupınar 
Bulvarı kesişiminde meydana geldi. 
Hilal D.G.’nin kontrolünü yitirdiği 
otomobil, yolun karşısına geçmek 
için çimenlik alanda bekleyen emekli 
öğretmen fahri trafik müfettişi Mustafa 
Söylemez ile ailesinin üzerine ilerledi. 
Otomobil Söylemez’e çarparken, ailesi 
ise son anda aracın altında kalmaktan 
kurtuldu. Yaralanıp, hastanede tedaviye 
alınan Mustafa Söylemez, 42 gün sonra 
yaşamını yitirdi. Söylemez’in ailesi, 
sürücüden şikayetçi oldu.

18 YAŞINDA EHLİYET ALDIM 
Hakkında dava açılan tutuksuz sanık 
Hilal D.G., ‘Taksirle ölüme sebep 
olmak’ suçundan 9’uncu Asliye Ceza 
Mahkemesi’nde ilk kez hakim karşısına 
çıktı. Hilal D.G. savunmasında, “An-
nemle o gün Konyaaltı’ndan eve doğru 
seyir halindeydim. Önümden sola doğru 
motosiklet dönüş yaptı. Ona çarpma-
mak için aracın kontrolünü kaybettim. 
2 teker refüjde olacak şekilde çıktım. 
O sırada çimenlik alanda bekleyen mak-
tule çarptım. Panikle bir süre arabadan 
çıkamadım. Araçtan indiğimde maktul 
yaşıyordu. Araçta bulunan malzemeler-
le ilk yardım yapıldı” dedi.Kaç yıldır 
sürücü olduğu sorulan Hilal D.G., 
“Panikle ne yaptığımı bilmiyordum. 
Bilerek insanların üzerine sürmedim. 
18 yaşından sonra ehliyetimi aldım. O 

günden beri araba kullanıyorum. Acemi 
sürücü değilim. Bilerek ve isteyerek 
hiçbir şey yapmadım” yanıtını verdi. 

SANIKTAN ŞİKAYETÇİYİM
Aracın bir anda üzerlerine geldiğini 
kaydeden Mustafa Söylemez’in kızı 
Sevda Öztağa, “Olay günü ailecek 
çimenlik alandan yolun karşıya geçmek 
için bekliyorduk. Üzerimize arabanın 
geldiğini gördüm. Eşim çocuğumuzu 
son anda çekti. Araç babama çarptı. 
Kaza anında kendisindeydi. 41 gün yo-
ğun bakımda kaldı ve 42’nci gün vefat 
etti. Sanıktan şikayetçiyim, hayatımız 
mahvoldu. Adaletin tecelli etmesini 
suçlunun hak ettiği cezayı almasını 
istiyorum. Sanık pişmanım dedi ama 
hızlıydı. Önlemini almalıydı “ dedi. 

TANIK OLAY ANINI ANLATTI
Sanığın olay anında yanında bulunan 
annesi P.T., “Kızımla güzergahtayken 
önümüze hızla bir motosiklet çıktı. 
Kızım direksiyon hakimiyetini kaybet-
ti. Sonra rahmetliye çarptı. Arabadan 
indim Mustafa Bey’in yanına gittim. 
Kafasının kanadığını söylediler kendi-
lerine sargı bezi verdim. Bu kazanın ol-
masını biz de istemezdik” diye konuştu. 
Duruşma savcısı, suçun işleniş şekli ile 
kusur durumu tüm dosya kapsamında 
değerlendirildiğinde sanık hakkında adli 
kontrol hükümlerinin uygulanması ve 
yurt dışı çıkış yasağı getirilmesini talep 

etti. Duruşma ertelendi. 

BİLİNÇLİ TAKSİR İDDİASI 
Duruşma bitiminde açıklama yapan 
müşteki avukatı İlhan Yılmaz Cömert, 
“Bilinçli taksir üzerinde durulması 
gerektiğini duruşmada söyledik. Kaza 
anında sanık başka yönlere kaçmak, 
fren yapmak varken yayaların üzerine 
direkt aracı sürmeye devam etti. Moto-
sikletin önüne çıktığını ve kazanın buna 
neden olduğunu söyledi. Fakat trafikte 
her zaman karşılaşabileceğimiz bir olay. 
Sağımızdan bir araç sola dönüş yapıyor. 
Önlemimizi alıp kontrollü ilerlememiz 
gerekiyor. Üstelik motosiklet olayın 25 
metre kadar uzağında. Sanık yayaların 
üzerine aracı sürmeden durumu topar-
layabilirdi. Yolunda gidebilirdi. Zaten 
duruşma hakimi de olayın kamera gö-
rüntülerinde çok net olduğunu söyledi. 
Hak ettiği cezayı almasını istiyoruz” 
ifadelerini kullandı. 

HAK ETTİĞİ CEZA VERİLSİN
Avukat Serdan Söylemez de “Yaptığım 
en zor savunmalardan biriydi. Duygu-
larla adaletin iç içe geçtiği bir duruş-
maydı. Ölen kişi benim amcam oluyor. 
Mesleki profesyonelliğin ötesinde, 
duygusal bir durum söz konusu. Türk 
yargısının adaleti yerine getireceğini 
düşünüyoruz. Amacımız bir kurban ara-
mak değil, yaşanan bir acı var. Sanığın 
hak ettiği cezayı alacağını düşünüyo-
ruz” diye konuştu 

EMEKLİ ÖĞRETMENE ÇARPIP ÖLÜMÜNE NEDEN OLAN SÜRÜCÜ

Acemi şoför değilim
Yolun karşısına geçmek için çim alanda bekleyen emekli öğretmen Mustafa Söylemez'e 
(68) otomobiliyle çarpıp ölümüne neden olan Hilal D.G. (24) ilk duruşmaya çıktı.  18 ya-
şından itibaren araç kullandığını belirten Hilal D.G., acemi sürücü olmadığını vurguladı.

ANTALYA’da itfaiye ekiplerinin denetimlerinde, 
yangına dayanıklı kapı olmadığı için bazı otellerin 
ruhsatı askıya alınmaya başlandı. Antalya’da küçük 
otelci ve pansiyoncular, valilik önünde toplanarak, 
kapı değişimi için tedarik ve montaj sorunu ne-
deniyle ek süre istedi.Antalya Turistik Otelciler ve 
Pansiyoncular Birliği (AKTOB) adına yapılan açık-
lamada, kentte valilik ve turizm il müdürlüğünün 
aldığı kararla Antalya Büyükşehir Belediyesi İtfaiye 
Müdürlüğü’nün denetimlere basit konaklama te-
sisi işletmelerden başladığı belirtildi. Açıklamada, 
“Kontrol ekipleri il müdürlüğünden almış olduğu 
liste ile işletmeleri kontrol etmekte, eksikleri 
tespit ettikten sonra valilik, kaymakamlık ve en 
son ilçe belediyelerine ilgili yazı iletilmektedir. Bu 
yazının sonucu olarak birçok otelin ruhsatı askıya 
alınmıştır. Yıllardan beri devam eden yönetmeli-
ğin uygulaması değiştirilerek, halihazırda almış 
olduğumuz tedbirlere ilave tedbirler istenmiştir. 
Önceden bilgi sahibi olmadığımız ilave tedbirlerin 
kontrol sonrası çok kısa süre içerisinde tamam-
lanması neredeyse imkansızdır. İlave tedbirlerin 
tamamlanması için belirli bir süre de bizlere gelen 
yazılarda belirtilmemiştir” denildi.

6 AY SÜRE VERİLMESİ EN ÖNEMLİ
TALEBİMİZ
Özellikle oda kapıları değişiminin ciddi bir inşaat 
ve tadilat gerektirdiği vurgulanan açıklamada, 
Antalya’da bu işi yapacak yeterli sayıda teknik 
eleman olmadığı dile getirildi. Yangına dayanıklı 
kapı değişimi için verilen teslim tarihleri ile kapının 
temini 2 ay içerisinde tamamlansa bile, montaj 
aşaması için hiçbir firmanın kesin süre veremediği 
ifade edildi. Otelciler şu talepte bulundu: “Bu se-
beple özellikle oda kapıları ile ilgili olarak, tedarik, 
montaj süreleri ve turizm sezonunun bitiş tarihi 
de göz önüne alındığında sadece kapı konusunda 
bir eksiği varsa, basit kusurlu olarak bu kusurun 
giderilmesi için 6 ay süre verilmesi en önemli 
talebimizdir.”

KAPI ÜRETEN 4 FİRMADA KUYRUK VAR
Valilik önünde otelciler adına konuşan Yasin Salim, 
şehir merkezinde yaklaşık bin otel ve pansiyon 
bulunduğunu belirterek, “Şu anda belediyeler 
otellerimizi kapatmaya başladı. Sebebi; herkes her 
şeyini yaptı, yerine getiremediğimiz bir tane şey 
kaldı. Sadece her odaya yangına 30 dakika dayanık-
lı kapı. Her otelde en az 40-50 kapı var, bazılarında 
200’e de çıkıyor. Normal kapı fiyatı 5,5- 6 bin lira. 
Bu kapıların tanesi 18 bin 500 liradan başlıyor, 28 
bine kadar çıkıyor. Ayrıca herkes fiyatları da şişirdi. 
Sebebine gelince Türkiye genelinde bu işi yapan 4 
firma var. Bu firmalara sipariş verdik, en az teslimi 
1 aydan başlıyor. Kuyruk oluştuğu için bu kadar 
otelin kapısı aynı anda değişmeyeceği için 2-3 ay 
süreler veriliyor” dedi.

24 SAAT SÜRE VERİLDİ
Belediye denetimi sonucunda otelleri kapatma 
yazılarının bugün itibarıyla herkesin eline ulaştığını 
ifade eden Salim, “24 saat mühlet veriyorlar ve ya-
rın kapanacak. Şimdi bin otelin kapanması demek. 
En az 5 kişi çalışsa, 5 bin çalışan. Bizim kiramız, 
elektrik, su, diğer giderlerimiz var ve işçilerimizi 
çıkarmak zorunda kalacağız. Bugün 15 bin TL’den 
alsak 50 kapı 750 bin TL yapar. Altın bozdurduk, 
borç aldık, kapı için sıraya girdik. Otellerimizi 
kapatıyorlar ama sayın yetkililerden bize süre 
vermelerini istiyoruz. Sadece kapı, öbür tarafta 
yangın alarmı ve diğer sistemlere alakalı sorunu 
olan hemen kapatsınlar. Sadece yangına dayanıklı 
kapıları değiştirmemiz için bize süre verilmesini 
rica ediyoruz” diye konuştu. n DHA

OTEL SAHİPLERİ
EK SÜRE İSTEDİ

Güven tazeledi
SERİK Bal Üreticileri Birli-

ği’nin genel kurulu Serik Belediyesi 
konferans salonunda yapıldı. Genel 
kurula Serik İlçe Tarım ve Orman 
Müdürü Mustafa Çömezoğlu, Birlik 
Başkanı Ecrin Oğuz Alkan ve 
üyeler katıldı. Genel kurulun divan 
başkanlığını Serik Belediye Mec-

lisi Üyesi Hüseyin Yılmaz yaptı. 
Faaliyet raporlarının, gelir ve gider 
raporlarının okunup oy birliğiyle 
oylanmasında sonra Serik Arıcılar 
Birliği Başkanı Ecir Oğuz Alkan fa-
aliyetler hakkında bilgi verdi. Genel 
kurulda mevcut Başkan Ecir Oğuz 
Alkan yeniden seçildi. n DHA 
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Antalya Kalekapı Vergi Dairesine 
kayıtlı 0630143146 sicil numaralı 

vergi mükellefiyim. Faaliyetini dur-
durduğum işletmede kullandığım 

BEKO marka 300TR model Yeni Ne-
sil ÖKC AT0000085187 seri numa-
ralı Yazar Kasa Pos Cihazı Ruhsatı 

kaybolmuştur. Hükümsüzdür.
Gülsüm ALTINKAYNAK

ZAYİ

Antalya Düden Vergi Dairesine 
kayıtlı TC10399699488 sicil numara-
lı vergi mükellefiyim. 34 00 13 11255 
Plakalı  TAKEUCHI  TB 016 model 

ekskavatör'e ait ruhsat 
kaybolmuştur. Hükümsüzdür.

Yunus GÖKÇE

ZAYİ

Kepez Belediyesi Kariyer ve 
İstihdam Günleri, Mimar 
Sinan Kongre Merkezi’nde 
başladı. Fuar, alanında lider 

60’dan fazla firmayla iş arayanlar ve 
staj yapmak isteyenler arasında köprü 

görevi üstlenecek. Açılışın törene Ke-
pez İlçe Kaymakamı Nusret Şahin, CHP 
Antalya İl Başkanı Nail Kamacı, CHP 
Kepez İlçe Başkanı Gökhan Ölmez, 
meclis üyeleri, mahalle muhtarları ve 
çok sayıda vatandaş katıldı. Etkinlikler. 

Mimar Sinan Akademi Dans Toplulu-
ğu’nun canlı performansıyla başladı. 

İSTİHDAM ÜSSÜ YAPACAĞIZ 
Açılış töreninde konuşan Kepez Bele-
diye Başkanı Mesut Kocagöz,Bugün 
burada 60’tan fazla firma, iş arayan 

kardeşlerimizle buluşuyor. Bir masa, bir 
başvuru formu değil bu. Biz gençle-
rimizin potansiyeline inanıyor, onları 
iş dünyasıyla, fırsatlarla, ilham veren 
hikayelerle buluşturuyoruz. 
Biliyoruz ki üretmeyen bir şehir geli-
şemez, gencine yol açmayan yönetim 
geleceğe yürüyemez. Biz yürümeye 
değil, koşmaya geldik. Kepez’i bir 
istihdam üssü, bir fırsatlar şehri yapmak 
için buradayız” dedi. 

DOLU DOLU ETKİNLİKLER 
Kocagöz, protokol üyeleriyle beraber 
Kariyer ve İstihdam Günleri’ne katılan 
firmalara teşekkür plaketlerini takdim 
etti. Açılış seromonisinin ardından 
Başkan Kocagöz, firmaların stantlarını 
gezdi, iş arayan ve staj yapmak isteyen 
vatandaşlarla konuştu. Kepez’in Kariyer 
ve İstihdam Günleri,  iki gün boyunca 
katılımcılara seminerler, atölye çalış-
maları ve canlı performanslarla farklı 
kariyer fırsatları sunacak. n BÜLTEN/
KEPEZ BELEDİYESİ 

KEPEZ‘İN KARİYER 
GÜNLERİ BAŞLADI
Kepez Belediyesi’nin, 60’dan fazla firmanın katılımıyla Mimar Sinan Kongre Merke-
zi’nde gerçekleştirdiği “Kariyer ve İstihdam Günleri” yoğun ilgi gördü. Başkan Mesut 
Kocagöz, “Kepez’i bir istihdam üssü, bir fırsatlar şehri yapmak için buradayız.” dedi.

Antalya Büyükşehir Belediyesi Gençlik 
ve Spor Hizmetleri Dairesi Başkan-
lığı, Antalya Sanayici ve İş İnsanları 
Derneği (ANSİAD) ve Habitat Derneği 
işbirliğiyle,Cittaslow Metropol Ağı 
kapsamında pilot mahalle seçilen Döşe-
mealtıYeşilbayır Mahallesi’nde hayata 
geçirebilecek projelere ilişkinCittaslow 
Fikir Maratonu düzenledi. Büyükşehir 
Belediyesi HUB Antalya Girişimcilik 
Merkezi’nde başlayan fikir maratonuna 
Yeşilbayır Mahallesi’nin de bulunduğu 
Döşemealtı ilçesindeki liselerden 12 
takım katıldı. Gençlerin fikirlerini ha-
yata geçirebilmek amacıyla düzenlenen 
Cittaslow Fikir Maratonu etkinliğinde 
5’er kişilik gruplar oluşturuldu. 2 gün 
sürecek etkinlikte gençler; sürdürüle-
bilir şehirler ve yerel ekonomiler, afet 
yönetimi ve dayanıklı kentler, yeşil 
alanlar ve biyoçeşitlilik, gıda güvenliği, 
turizm, girişimcilik ve Cittaslow ala-
nında eğitimler alarak yenilikçi fikirler 
geliştirecek.

YENİLİKÇİ FİKİRLER ÖDÜLLENDİRİLECEK
Büyükşehir Belediyesi Gençlik ve Spor 
Hizmetleri Şube Müdürü Hayat Ekici 
Gürkan,fikir maratonu etkinliğini ilk 
kez düzenlediklerini belirterek, “Antal-
ya’nın Cittaslow Metropol ağına katıl-
masıyla birlikte sürdürülebilir kentsel 

gelişim çalışmalarına destek olacak 
yenilikçi projeler için gençlerimizle 2 
gün boyunca bir arada olacağız. 
Bu çalışma Muhittin Başkanımızın 
öncülük ettiği bir program. Hedefi-
miz gençlerin Cittaslow felsefesi ve 
girişimcilik kapsamında farkındalığını 

arttırarak, fikir üretmelerini ve yaşam 
alanlarında yeni projeler geliştirmelerini 
sağlamak. 

Maraton kapsamında, gençlere giri-
şimcilik, sunum hazırlama, fikir üretme 
gibi alanlarda kısa eğitimler verilecek 
ve uygulamalı olarak alanda deneyim 
kazanmaları sağlamak. Alanlarında 
uzman iş insanları mentörlük yapa-
rak gençlere yol gösterecek ve jüriye 
sunumları için hazırlık yapmalarını 
sağlayacaklar” dedi. 

GENÇLER SUNUM YAPACAK
Fikir maratonu kapsamında ANSİAD, 
Habitat Derneği ve Antalya Büyükşehir 
Belediyesi yöneticilerinden oluşan bir 
jüri kurulacak. Gençler, jüriye yapacak-
ları sunumlar sonucunda dereceye giren 
fikirlerle ödüllendirilecek.  Gençlerin 
sunduğu fikirler Antalya Büyükşehir 
Belediyesi’nin imkânları ve projenin 
sürdürülebilirliği kapsamında hayata 
geçirilecek. 
n BÜLTEN/ABB

Cittaslow’da fikir maratonu başladı
AntalyaBüyükşehir Belediyesi, Cittaslow Metropol Ağı kapsamında pilot mahalle seçilen Döşemeal-
tıYeşilbayır Mahallesi için gençlerin fikir ve projelerine yönelik Cittaslow Fikir Maratonu düzenledi. 

CHP Antalya Milletvekili Mustafa Erdem, 
CHP’nin Cumhurbaşkanı adayı Ekrem 
İmamoğlu’nun tutuklanmasını protesto 
ettikleri için cezaevinde olan öğrencilerin 
derhal serbest bırakılmasını istedi. Konu 
ile ilgili Adalet Bakanı Yılmaz Tunç’un 
cevaplaması istemiyle soru önergesi veren 
Erdem, 299 üniversite öğrencisi, içinde 
bulunduğumuz hafta itibarıyla başlayan 
sınavlara girememiştir. Bu nedenle, eğitim 
hayatlarının aksamaması adına, sınavlar 
bitmeden evvel serbest bırakılmaları ve 
okullar tarafından sınavların ertelenmesi 
beklenmektedir. Ayrıca, tutuklu öğrenci-
lerin gözaltına alındıkları süreler boyunca 
ders notlarını içeren materyallere erişim-
lerinin sağlanmadığına ilişkin iddialar 
kamuoyuna yansımıştır.Anayasamızın 42. 
maddesi ile güvence altına alınan eğitim 
hakkını devlet hiçbir şekilde engelleye-
mez. Devlet cezaevindeki öğrencilerin 
eğitim hakkını korumak zorundadır.Bu 
çocuklar kaçma şüphesi olmamasına, aktif 
bir eğitim hayatlarının olmasına rağmen 
günlerdir tutuklu yargılanıyorlar. Tutuklu 
yargılanmalarının hukuki bir dayanağı 
yoktur. Yargıyı siyasetin maşası yapanlara 
bu millet, bedelini çok ağır bir şekilde öde-
tecektir.” dedi. n MURAT ŞENTÜRK 

‘GENÇLERİ SERBEST
BIRAKIN!’ ÇAĞRISI

Saadet Partisi Antalya İl Başkan Yardımcı-
sı Abdulkadir Kayabaş, Mart 2025 dönemi 
enflasyon verileriyle ilgili önemli açıkla-
malarda bulundu.Kayabaş, özellikle Rama-
zan Bayramı ve 9 günlük tatilin ardından 
gelen saha verilerinin titizlikle analiz 
edildiğini ifade etti. Kayabaş, “ Veriler 
halkımızın içinde bulunduğu ekonomik 
darboğazı açıkça ortaya koymaktadır. Yet-
kilileri, halkın geçim sıkıntısını dindirecek 
ciddi adımlar atmaya davet ediyoruz” dedi

MASRAFLAR KATLANDI 
Kayabaş’ın verdiği bilgilere göre; An-
talya’da eğitim gören çocukların sağlıklı 
gelişimi için gereken temel gıda maliyetle-
ri oldukça yüksek seviyelerde seyrediyor. 
İlkokul düzeyindeki bir öğrencinin 1 öğün 
maliyeti 130,45 TL, haftalık maliyeti 
517,25 TL olarak hesaplanırken, ortaokul 
öğrencisinin bir öğünü 124,13 TL, haftalık 
gideri ise 620,65 TL’ye ulaşıyor. Liseli 
bir öğrencinin 1 öğün maliyeti 206,90 TL, 
haftalık masrafı ise 1.034,50 TL düzeyine 
çıkıyor.Mart 2025 itibarıyla Antalya’da 4 
kişilik bir ailenin açlık sınırı 27.185,52 TL 
olarak ölçüldü. Ailede yetişkin erkek için 
bu rakam 7.448,83 TL, yetişkin kadın için 
6.307,04 TL, 15-19 yaşındaki çocuk için 
8.046,91 TL ve 4-6 yaş arası çocuk için 
5.382,73 TL olarak tespit edildi. Açlık sını-
rı bir önceki aya göre 2.194,10 TL, geçen 
yılın aynı ayına göre ise 10.638,78 TL artış 
gösterdi. n MEHMET DOĞAN 

Kayabaş: Enflasyonda
yükselme hız kesmiyor

Antalya Kent Konseyi’nin 200’ün 
üzerinde paydaşın katkısıyla 
hazırladığı 21. Yüzyılda Antalya 
Çalıştayı’nın “Antalya Turizmi 
ve Sürdürülebilirlik” başlıklı otu-
rumu, Antalya Arkeoloji Müzesi 
Konferans Salonu’nda gerçekleş-
tirildi. Oturum sonrası konuşan 
turizmci Hamit Kuk, Antalya’nın 
dünya turizminde önemli bir 
noktada yer aldığını belirterek, 
“Antalya turizm potansiyeli açı-

sından dünyanın sahil şehirlerin-
den bir tanesi. Bunu da son kırk 
yılda gösterdiğimiz performansla 
ortaya koyduk. 
Bugün 17-18 milyon turistlerden, 
20 milyon turistlerden bahsedi-
yoruz. Sürekli büyüyen bir trende 
sahip nadir şehirlerden biriyiz. 
2024 verilerine göre Antalya, 
dünyada en çok turist alan ilk altı 
şehir arasında yer aldı. Bu bizim 
için sevindiriciTüm bu veriler 

ışığında turizmde rekabet gücü 
en yüksek ülkelerden biriyiz. 
Müşterilerin beklentileri, küresel 
gelişmelerle birlikte değişiyor. Bu 
değişimi iyi analiz edip kendi-
mize uygun bir yol çizmeliyiz. 
Rakip ülkeleri çok yakından takip 
etmeli, iyi yaptıkları şeylerden 
öğrenmeli, yapamadıklarını 
doğru analiz etmeliyiz. Kalıcı bir 
rekabet gücü için bu şart” diye 
konuştu. n İHA 

TURİZMDE REKABET
GÜCÜMÜZ YÜKSEK
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Yıkımı gündeme 
gelen Antalya 
Arkeoloji Müzesi’nin 
yerine yapılması 

planlanan yeni müze 
projesi, 20 Mart’ta Bakanlık 
yetkilileri tarafından basın 
mensuplarına tanıtılmıştı. 
Bu paylaşımda, sunumda 
yer alan görsellere yer 
vererek yeni müze projesine 
yakından bakacağız.
Kültür Varlıkları ve Müzeler 
Genel Müdürü Birol 
İnceciköz, Antalya Arkeoloji 
Müzesi konferans salonunda 
yapılan proje tanıtım 
toplantısında, mevcut müze 
binasının riskli olduğu için 

yıkılacağını, yerine yeni proje 
hazırladıklarını söyledi.
Yeni müze projesiyle ilgili 
gazetecilere bilgi veren 
Genel Müdür İnceciköz, 
Kültür ve Turizm Bakanı 
Mehmet Nuri Ersoy’un 
talimatıyla Antalya’ya güzel 
bir eser kazandırmak için 
yola çıktıklarını dile getirdi.  
Yeni projenin mimarı 
Abdurrahman Çekim de 
detayları anlattı.
Gelelim yeni müze projesinin 
detaylarına... Bana göre çok 
katlı olmaması açısından 
yerinde bir proje. Ancak çok 
parçalı ve karmaşık yapısı, 
müze gibi yoğun güvenlik 
gerektiren mekanlar için çok 
uygun görünmüyor. Labirent 
yapısı da grup ziyaretlerini 
zorlaştırabilir.
Yeni müze projesinden 
bölümler... Antalya Arkeoloji 
Müzesi mevcutta 30 bin 
m2’lik bir araziye sahip. 
Halen kullanılan müze 
binasının yıkılmasıyla yerine 

yapılmak istenen projenin 
alan kullanımı açısından 
değerlendirilmesi gerekiyor. 
Yeni proje daha çok alan 
kazandıracak mı? Bu konuda 
çok olumlu bir veri yok 
ortada. 
Mevcut müzenin en çok 
ihtiyaç duyduğu şeylerden 
biri de yeni sergileme 
alanları. Tıpkı Topkapı 
Müzesi gibi binlerce eser 
depolarda duruyor. Yeni 

projenin daha fazla sergileme 
alanları kazandırması ve 
müze envanterinin halka 
açılması önemli...
Yeni projede dikkat çeken bir 
başka konu da su kullanımı. 
Perge’den esinlenilmiş. 
Görünümü çok güzel 
ve estetik ancak suyun 
yönetilmesi ve bu alanların 
temizliği büyük bir sorun. 
Antalya’da Cumhuriyet 
Meydanı ve Karaalioğlu 

Parkı’ndaki havuzların başına 
gelenler ortada.
Projede bir de ‘heykel 
bahçesi’ yer alıyor. Antalya 
gibi aşırı hava olaylarının sık 
yaşandığı bir kentte açıkta 
böyle bir sergilemenin nasıl 
yönetileceği soru işareti. 
Replika bile konulsa onu 
yönetmek de hiç kolay değil.
Yeni müze projesinde 
Perge heykelleri için ayrılan 
bölümden bir görünüm. 
Perge tiyatrosundan 
esinlenilmiş. Üst katmanda 
yerleştirilen heykellerin 
ziyaretçiyle etkileşimi nasıl 
olacak? Burası sanat galerisi, 
değil, kültür varlığı olan 
eserlerin sergilendiği bir 
müze.
Başta söylediğim gibi yeni 
projenin çok katlı ve kasvetli 
bir bina olmaması yerinde. 
Ancak çok parçalı ve tatil 
köyü havasında oluşu, alan 
kullanımı vb. soru işaretleri 
barındırıyor. İlgi duyanların 
görüşlerini paylaşmasını 

dilerim. Çünkü bu bir kamu 
yapısı olacak. 
Bu tür yapıların bakanların 
kişisel beğeni ve algılarından 
çok, daha önceki dönemde 
yapıldığı gibi ulusal bir 
yarışmayla ya da kent 
kamuoyunun ortak 
düşüncesiyle inşa edilmesi 
önemli. Bakan turizmci 
olunca, müze projesine de 
tatil köyü havası hakim 
oluyor.
Özetlemek gerekirse, 
tanrıların, kralların, 
imparatorların, azizlerin 
izlerinin sergilendiği 
müzelerde ötekilerin 
arkeolojisi yok. Zeytin 
işliğinde çalışan, toprağı 
süren, ekmeği pişiren, 
çömleği işleyen, fırını 
ateşleyenin izi yok. Bunları 
yok sayarak geçmişle bağ 
kuramayız. Avcılığın tarihinin 
aslanların gözünden yazıldığı 
bir anımsaya da ihtiyacımız 
var. Bugünü daha iyi 
anlamak için bu şart...

YUSUF YAVUZ

YENİ 
PROJEYİ 

TAKİP 
EDİYORUZ 

Irmak GardenRestaurant’ta düzenle-
nen toplantıya, Manavgat Belediye 
Başkanı Op. Dr. Niyazi Nefi Kara, 
CHP Antalya İl Başkanı Nail Kama-

cı, CHP Antalya Milletvekilleri Sururi 
Çorabatır, Aliye Coşar, Cavit Arı, Aykut 
Kaya, CHP Manavgat İlçe Başkanı 
Oykun Başar, belediye başkan yardımcı-
ları, belediye meclis üyeleri, sivil toplum 
kuruluşu temsilcileri, oda başkanları, 
siyasi parti temsilcileri, muhtarlar ve 
çok sayıda vatandaş katıldı. Toplantıda, 
proje ile ilgili endişeler dile getirilirken, 
vatandaşlar projeye karşı net bir duruş 
sergiledi.

KARA: HALKIMIZ BURADA GES İSTEMİYOR
Manavgat Belediye Başkanı Op. Dr. Ni-
yazi Nefi Kara, toplantıya ilişkin sosyal 
medya hesabından yaptığı açıklamada, 
halkın projeye karşı olduğunu ve Ma-

navgat’ın doğal kaynaklarının korunması 
gerektiğini vurguladı. Başkan Kara açık-
lamasında şu ifadeleri kullandı:

“Hemşehrilerimiz, iradelerini ortaya ko-
yarak bölgede yapılması planlanan GES 
projesini istemediklerini açıkça ifade 

ettiler. Doğamızı ve su kaynaklarımızı 
tehdit eden, ekosistemimize zarar vere-
bilecek her türlü projeye karşı halkımı-
zın yanında durduğumuzu bir kez daha 
vurguluyoruz. Hiçbir şey halkın irade-
sinden üstün değildir. Bölgeye yapılması 
planlanan bu GES projesinin de tıpkı 
Yüzer GES Projesi gibi iptal edileceğini 
umuyorum. Bu süreçte doğamıza, su 
kaynaklarımıza, tarım alanlarımıza ve 
Manavgat’ımızın benzersiz güzellikle-
rine sahip çıkan tüm kent paydaşlarına 
yürekten teşekkür ediyorum.”

OYMAPINAR EN SAĞLIKLI SU KAYNAĞI
Toplantı sırasında da açıklamalarda bu-
lunan Başkan Kara, projenin içme suyu 
kaynaklarını tehdit ettiğini belirterek,“-
Manavgat’ın ve bölgenin içme suyunu 
kirletmenize asla izin vermeyeceğiz. 
Antalya merkezde su yetersizliği var. Ka-

racaören Barajı’ndan su temin edilmek 
istendiğinde kanserojen maddelerden 
balıkların öldüğünü meclis kürsüsünden 
söyledik ve durdurdular. Manavgat’tan 
Antalya’ya kadar su projesi vardı, mali-
yet yüzünden bekletiliyor. Burası, Antal-
ya bölgesindeki insanların yararlanabile-
ceği en sağlıklı su kaynağı.Geçen sefer 
Yüzer GES diyorlardı, bu sefer depolama 
alanı dediler. Depolama alanı demek, 
biz aküleri oraya gömeceğiz demek. Siz, 
burayı kirleteceğiz diyorsunuz. Bu topra-
ğı, bu suyu kirleteceğiz; bu halkı kanser 
edeceğiz diyorsunuz. Hastane yapmak 
yerine kanser üreten bir tesis yapmak 
istiyorsunuz. Manavgatlının suyuna, 
Antalya’nın suyuna kimse zehir saça-
maz. Halka zulmetmekten artık vazgeçin. 
Nasıl Çanakkale geçilmezse, Oymapınar 
da geçilmeyecektir. Halkın tamamı hayır 
diyor. Bu ÇED raporu geçemez diyoruz. 
Halkın iradesi bellidir.” dedi

HALK, GES PROJESİNE KARŞI 
BİRLİK OLDU
Toplantıya katılan vatandaşlar ve sivil 
toplum örgütleri de projenin iptal edilme-
si gerektiğini vurguladı. Vatandaşlar, pro-
jenin doğaya, içme suyu kaynaklarına ve 
tarım alanlarına zarar vereceğini savuna-
rak, mücadeleye devam edeceklerini be-
lirttiler. Daha önce de Manavgat’ta Yüzer 
GES Projesi gündeme gelmiş ancak 
halkın tepkisi sonucunda iptal edilmişti. 
Şimdi de benzer bir süreç yaşanıyor ve 
Manavgatlılar, aynı sonucu elde etmek 
için güçlü bir şekilde seslerini duyurma-
ya çalışıyor. n BÜLTEN/ MANAVGAT 
BELEDİYESİ 

MANAVGAT’TA GES PROJESİ HALKIN İRADESİNE TAKILDI

ÇEVRE ZAFERİ 
Manavgat’ın Oymapınar ve Bucakşeyhler mahallelerinde yapılması planlanan Manavgat 1 Gü-
neş Enerji Santrali (GES) ve Elektrik Depolama Tesisi Projesi’ne yönelik “Halkın Bilgilendiril-
mesi ve Sürece Katılım Toplantısı” gerçekleştirildi. Çevresel Etki Değerlendirmesi (ÇED) süre-
cinin bir parçası olarak düzenlenen toplantı, Manavgat halkının yoğun tepkisine sahne oldu.

Konyaaltı ilçesinde, yılda 25 bin yerli 
ve yabancı tırmanış sporcusunun ziyaret 
ettiği Geyikbayırı ve Doyran köyleri 
sınırına yapılmak istenen hidroelektrik 
santrali projesi büyük tepki çekerek 
iptal edilmişti. AK Parti Konyaaltı 
İlçe Başkanı Yunus Günal, Doyran-
Göleti’ne bu kez daha fazla su akışı 
sağlamak için ikinci bir boru hattı 
döşenmesine başlandığını duyurdu. 
Antalya’da kayak merkezi Saklı-
kent yolundaki, güzelliğiyle dikkati 
çeken Doyran Göleti, 2006 yılında 
Devlet Su İşleri tarafından inşa 
edildi. Kızılçamların ve Akdeniz’in 
doğal bitki örtüsü makilerin arasın-
da yer alan gölet, çevresindeki bin 

700 hektarlık tarım arazisinin sulanma-
sında kullanılıyor. Özellikle yaz ayların-
da gezginlerin ve piknikçilerin uğrak 
noktası olan gölet, geçen yaz aylarında 
yaşanan kuraklık nedeniyle kuruma 

noktasına geldi.

DOYRAN GÖLETİNE BORU HATTI
Gölün kurumasının önüne geçmek için 
Devlet Su İşleri (DSİ) ve Sulama Birliği 
ekipleri harekete geçti. DoyranGöle-
ti’ne daha fazla su akışı sağlamak için 
ikinci bir boru hattı döşenmesine baş-
landı. Projenin detaylarını ise AK Parti 
Konyaaltı İlçe Başkanı Yunus Günal, 
duyurdu. Proje alanında incelemelerde 
bulunan Günal, ilçenin ihtiyaçları doğ-
rultusunda çalışmaya devam ettiklerini 
belirtti. 

DAHA FAZLA KAYNAK
Günal, “Konyaaltı’mızın ihtiyaçları 

doğrultusunda projeler 
üretmeye ve hemşehri-
lerimiz için çalışmaya 
devam ediyoruz.Yaptığımız 
girişimler neticesinde Doy-
ranGöleti’ne daha fazla su 
akışı sağlamak için ikinci 
bir boru hattı döşenmesine 
başlandı.Bu proje ile yakla-
şık bin 100 metre mesafe-
den göletimize ikinci bir hat 
döşenmiş ve kırsal mahal-

lelerimizde tarımsal sulamada kullanıl-
mak üzere göletimize daha fazla kaynak 
aktırılmış olacak.Hemşehrilerimize, 
çiftçilerimize hayırlı olsun diyoruz ve 
emeği geçen DSİ ile Sulama Birliği 
yetkililerine teşekkür ediyoruz” dedi. 

HES İPTAL EDİLMİŞTİ
Diğer taraftan bir süre önceGeyikbayırı 
ve Doyran köyleri sınırına yapılmak 
istenen hidroelektrik santrali projesi 
iptal edilmişti. 30 Temmuz’da Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakan-
lığı’na ÇED başvuru dosyası sunulan 
dosyada 8 Ekim’de halkın bilgilendiril-
mesi ve sürece katılımı toplantısı ger-
çekleştirildi. Bakanlığa bağlı Çevresel 
Etki Değerlendirmesi, İzin ve Denetim 
Genel Müdürlüğü’nün 18 Ekim tarihli 
yazısına göre, İnceleme Değerlendirme 
Komisyonu Üyesi Antalya Büyükşehir 
Belediye Başkanlığı, proje alanının 
içme suyu kaynakları mutlak koruma 
alanlarında yer aldığı ve bu alanlarda 
yalnızca içme suyu işletme tesislerine 
ve orman koruma çalışmalarına izin ve-
rilebileceğini belirterek olumsuz görüş 
verdi. n ERTUĞRUL GÜN

Doyran Göleti’nde yeni çalışma başlatıldı

BORU HATTI DÖŞENİYOR
Antalya’da bir süre önce HES projesi ile gündeme gelen ve 

büyük tepki çeken Doyran Göleti’ne bu kez daha fazla su akışı 
sağlamak için ikinci bir boru hattı döşenmesine başlandı.
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Emre Belözoğlu'nun gelişiyle yükselişe ge-
çen Antalyaspor, son haftalarda bu yükseliş 
grafiğini sürdürdü.Son 10 haftada sadece 3 
mağlubiyet alan kırmızıbeyazlılar, Süper 

Lig'de üst suralara kadar tırmandı. 

PUAN AVCISI GİBİ
Son 10 maç göz önüne alındığında Antalyaspor 
zirvede yer aldı. Antalya temsilcisi, büyük büt-
çelerle şampiyonluk kovalayan Galatasaray ve 
Fenerbahçe'nin ardından en çok puan toplayan 
3. takım oldu.Akrepler, 10 haftalık süreçte 
topladığı 18 puan ile yeni teknik direktörüyle 
çıkış yakalayan Bodrumspor ile birlikte üçün-
cülüğü paylaştı. n ERTUĞRUL GÜN

AKREPLERDE 
MORAL YÜKSEK

Süper Lig'de evinde Samsunspor galibiyeti 
ile birlikte son iki maçını kazanan Antal-
yaspor, deplasmanda oynayacağı kritik Bod-
rum maçının hazırlıklarına devam etti. Fut-
bolcuların antrenmanda moralli gözükmesi 
teknik heyetin de moralini yükseltti.

Alanyaspor'un eski teknik direktörü Sami 
Uğurlu, Radyospor'da açıklamalarda 
bulundu Uğurlu, 24 yaşındaki futbolcu 
için yaptığı açıklamada, "Yusuf Özdemir 
ile Alanyaspor'da çalıştık. Yusuf Özdemir 
ülkemizdeki büyük takımlar için uygun 
bir bek profili. Yusuf'un ismi Galatasaray 
ve Fenerbahçe ile anılıyor. Yusuf hem 
sol bek hem de sol önde oynayabilen 
bir futbolcu. Yusuf'un Galatasaray ve 
Fenerbahçe'de rahatlıkla oynayabileceğini 
düşünüyorum. Yusuf'un bu takımlarda 
oynamak için eteneği hem de potansiyeli 
var.'' dedi. n MURAT ŞENTÜRK

Yusuf Özdemir
İstanbul'a 
yakışır
Sami Uğurlu, Alan-
yaspor'da forma giyen 
Yusuf Özdemir'in Fener-
bahçe ve Galatasaray'da 
oynayabileceğini söyledi.

SÜPER Lig’de geçen hafta deplasman-
da önemli rakiplerinden Alanyaspor’u 
1-0 yenerek düşme hattından kurtulan 
Bodrum Futbol Kulübü, cumartesi günü 
evinde oynayacağı Antalyaspor maçına 
odaklandı. Sahaya yine mutlak galibiyet 
parolasıyla çıkacak Yeşil-beyazlılar ha-
zırlıklarını sürdürürken, Portekizli Teknik 
Direktör Jose Morais kritik karşılaşma 
öncesi değerlendirmelerde bulundu. Zorlu 
bir maça çıkacaklarını belirten Morais, 
“Elimizden gelen en iyi oyunu sergileyip 
kazanmak için oynayacağız. Önümüzde 
zorlu bir mücadele var, takım olarak en iyi 
şekilde hazırlanıp, kazanma ihtimalimizi 
nasıl arttırabiliriz bunun üzerine kafa yo-
ruyoruz” dedi. Her gün daha fazla çalışıp 
daha iyi bir duruma gelmeyi hedefledik-
lerini anlatan Morais, “Ben çok istatistik 
adamı değilim. Bizim burada yapmamız 
gereken her gün daha iyi çalışıp takımı en 
iyi seviyelere getirmek. Bu çalışmalarımı-
zın sonucunu aldığımız dönemler oluyor. 
Oyuncularım çok iyi karaktere sahip, 
hepsi çok iyi adamlar. Onların gösterdiği 
adanmışlık bu karakterle birleşince ortaya 
iyi sonuçlar çıkıyor” diye konuştu. Her 
futbolcunun şans bulabileceğini aktaran 
Portekizli sözlerini “Herkesin elinden ge-
leni yapacağını biliyorum. Şu anda şanslı-
yız, ciddi sakatlık yok” şekilde sürdürdü.

ANTALYASPOR’DA GÜZEL ANILARIM VAR 
Bu hafta rakibi olan Antalyaspor’da 2015-
2016 sezonunda çalıştığını hatırlatan Jose 
Morais, “Antalyaspor ile karşılaşmak 
benim için özel bir duygu. Orada güzel 
anılarım var, taraftar ve camiayla güçlü 
anılarım var. Antalyaspor’un bu sezon 
almış olduğu sonuçlardan dolayı mutlu 
olduğumu söyleyebilirim, iyi bir yolda 
gidiyorlar. Ancak biz rekabet içindeyiz. 
Süper Lig’de her maçta mücadele etmek 
için varız. Antalyaspor karşısında da 
elimizden gelen en iyi oyunu sergileyip 
kazanmak için oynayacağız” cümlelerini 
kullandı. n DHA 

PAROLA 
GALİBİYET 

Manavgat Belediyesi Tenis Kulübü spor-
cusu Mavi Asya Yıldırım, Türkiye Tenis 
Federasyonu tarafından 3-6 Nisan 2025 
tarihlerinde düzenlenen 12 Yaş Hafta Sonu 
Turnuvası’nda büyük bir başarıya imza 
atarak birinci oldu. Muğla’da gerçekleşti-
rilen turnuvada rakiplerini bir bir eleyerek 
finale yükselen genç sporcu, final maçında 
da rakibine şans tanımayarak şampiyonluk 
madalyasını kazandı.Manavgat Belediye 
Başkanı Op. Dr. Niyazi Nefi Kara, elde 
edilen bu anlamlı başarıdan dolayı genç 
raketi tebrik etti. Kara, aynı zamanda 
sporcuya emek veren antrenörüMustafa 
Karahan’ı ve ailesini de kutlayarak, başarı-
larının artarak devam etmesi temennisinde 
bulundu.Manavgat Belediyesi’nin spora ve 
genç sporculara verdiği desteğin karşılığı-
nı aldıklarını belirten Manavgat Belediye 
Başkanı Op. Dr. Niyazi Nefi Kara, Mavi 
Asya Yıldırım’ın başarısından büyük 
mutluluk duyduklarını ifade etti. Başkan 
Kara, yaptığı açıklamada şu ifadeleri kul-
landı:“Sporun ve özellikle genç yetenekle-
rimizin her zaman yanında olmaya devam 
ediyoruz. Manavgat Belediyesi olarak 
spora yaptığımız yatırımların meyvesini 
almak, bizim için büyük bir gurur kay-
nağı. Kendisini, ailesini ve antrenörlerini 
yürekten kutluyorum. Manavgat Belediye-
si olarak her zaman sporun ve sporcunun 
yanında olacağız.” n DHA 

Manavgatlı sporcu
Türkiye şampiyonu

BODRUM’da Karya Otomobil Spor Kulübü 
(KAROSK) tarafından organize edilip bu yıl 
17-19 Nisan tarihleri arasında düzenlenecek 
olan Rally Bodrum, 5’inci kez adrenalin tut-
kunlarıyla bir araya gelecek. 2025 Türkiye Ralli 
Şampiyonası ikinci ayağı olan Rally Bodrum, 
iki gün boyunca Bodrum ve Milas ilçelerinin 
doğal güzelliklerini gözler önüne seren asfalt 
zeminli etaplarda koşulacak. Rally Bodrum 
öncesinde Bodrum Kaymakamı Mustafa Çit 
önderliğinde koordinasyon toplantısı yapılarak 
hazırlıklar tamamlandı. Bodrum’da bir otelde 
gerçekleşen koordinasyon toplantısına Bodrum 
İlçe Gençlik ve Spor Müdürü Oktay Dumruk, 
Bodrum, Milas’tan jandarma ve polis ekipleri, 
Muğla Büyükşehir Belediyesi ilgili yöneticileri ile 
yarış komite heyeti katıldı. 17 Nisan Perşembe 
akşamı saat 20.30’da Bodrum Belediye Meyda-
nı’nda start seremonisi ile başlayacak yarışlarda 
18 Nisan Cuma günü Milas-Bodrum arasındaki 
Karacahisar, Fesleğen, Mazı bölgesinde yer 
alan 6 özel etap geçilecek. 19 Nisan Cumartesi 
sabahı 08.00’de direksiyon başına geçecek olan 
ekipler, Bodrum’da yer alan Çamlık, Alazeytin 
ve Etrim bölgelerinde yer alan 6 özel etabın 
ardından saat 14.30’dan itibaren Bodrum Be-
lediye Meydanı’ndaki finiş seremonisi ve ödül 
töreni ile ralliyi sonlandıracaklar. n DHA 

RALLY BODRUM 
PERŞEMBE GÜNÜ 
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Antalya’da şehrin mer-
kezinde yer alan Roma, 
Selçuklu, Osmanlı ve 
Cumhuriyet döneminin 
izlerini taşıyan şehrin 

simgelerinden Saat Kulesi’nin saati 
durdu. Kulenin orijinal saatinin 1985 
yılında kaybolmasının ardından 
geçtiğimiz aylarda kaybolan saat 
mekanizmasının ikizi İstanbul’da bir 
koleksiyonerde bulunarak takılmıştı. 
Aradan geçen 1 yıl gibi kısa bir süre-
de saatin durması tepki çekti. 
BİR TÜRLÜ ÇALIŞTIRILAMADI 
Antalya’da, tarihi Kaleiçi’nin ana 
giriş kapısındaki Saat Kulesi’nde 
devam eden restorasyonda, kulenin 
tepesine 19’uncu yüzyıl başların-
da takılan orijinal saatin çalındığı, 
yerine plastik saat takıldığı ortaya 
çıkmıştı. Ayrıca plastik saati tarihi 
taşlara tutturmak için kullanılan de-
mir çerçevelerin de yıllar içerisinde 
ağırlıklarıyla tarihi taşları çatlattığı 
tespit edildi. Kuledeki hem demir 
çerçeveler hem de orijinal olmayan 
plastik saatler sökülerek, kaldırıl-
dı. Saat Kulesi’nde en son onarımı 
1985’te yapan ve alanında Türki-

ye’de ender isimlerden biri olarak de-
ğerlendirilen Recep Gürgen (75) ile 
temasa geçilerek, 1900’lü yıllardaki 
orijinal saate uygun, hem de her saat 
başı ses çıkaracak şekilde yeniden 
yapımına yönelik çalışma başlatıldı.
İKİZİ BULUNARAK TAKILMIŞTI
Yapılan saha taramasının ardın-

dan Saat Kulesi’nde kaybolan saat 
mekanizmasının ikizi İstanbul’da 
bir koleksiyonerde bulundu. İrtibata 
geçilmesinin ardından mekanizma 
sponsorluk yöntemiyle koleksiyoner-
den alındı. Saatin onarımı ise Recep 
Gürgen tarafından yapıldı. Saatin 
mekanizması ve kulenin dört cephe-
sinde yer alacak 4 kadranı, geçen yıl 

şubat ayında monte edildi. Yaklaşık 
3 sene süren proje için 3 milyon 600 
bin liralık ödenek harcandı. 
ANLAM VEREMEDİĞİMİZ BİR DURUM
Tarihi yapının saatine bugünlerde ba-
kan bir daha baktı. Yapılan inceleme-
de saatin 09.20’de durduğu görüldü. 
Çok büyük emeklerle takılan saatin 
1 yıl gibi kısa bir süre sonra durma-
sı kentte tartışmayı da beraberinde 
getirdi. Birçok kişi saatin bu kadar 
kısa sürede durmasına anlam vere-
mediklerini ifade etti.Recep Gürgen 
(75)ise saatin uzman bir el tarafından 
ayarlanması gerektiğini ifade ederek, 
eğitim verdiği kişinin şehirden ayrıl-
dığını söyledi. Gürgen, “Şuanda ne 
durumda bilmiyorum. Yakın zaman-
da kimse benimle irtibata geçmedi. 
Ben İstanbul’da yaşıyorum. Evimin 
önünde değil ki hemen gidip baka-
yım.” dedi. n ERTUĞRUL GÜN

3 MİLYONLUK
SAAT DURDU

Tarihi kulede restorasyon boşuna mı yapıldı?

Antalya’da 3 milyon 600 bin liralık ödenek 
harcanarak hayata geçirilen şehrin simge-
lerinden Saat Kulesi’nin saatinin bir türlü 
çalışır hale getirilememesi tepki çekti. 

DOĞA Koruma ve Milli Parklar 
Genel Müdürlüğü ekipleri yaban 
hayatını korumaya ve yasa dışı 
avcılığa izin vermemeye devam 
ediyor. Bu kapsamda denetimle-
rini her geçen gün arttıran ekipler 
Antalya Güllük Dağı (Termes-
sos) Milli Parkı sınırlarındaerkek 
yaban keçisinin kaçak avlayan 
şahıslara ceza yağdırdı. 
YABAN KEÇİŞİSİNİ AVLADILAR
Antalya Güllük Dağı (Termessos) 
Milli Parkı sınırlarında yer alan 

Düzlerçamı Yaban Hayatı Ge-
liştirme Sahası’nda silah sesleri 
duyuldu. Bunun üzerine bölgeye 

Doğa Koruma ve Milli Parklar 
Genel Müdürlüğü ekipleri sevk 
edildi. Harekete geçen ekipler 

yaptıkları kontrollerde bir erkek 
yaban keçisinin kaçak avlandığını 
tespit etti.
KAÇAK AVCILIĞA CEZA YAĞDI
Olay yerinde yapılan takip sonucu 
1 kişi suçüstü yakalanırken, 2 kişi 
hakkında da kimlik tespiti yapıldı. 
Yaban keçisinin kaçak avlayan 
şahıslara ceza yağdı. Şahıslara 89 
bin 189 TL idari para cezası, 650 
bin TL tazminat bedeli uygulan-
dı. Ayrıca 6136 Sayılı Kanun’a 
muhalefetten yasal işlem gerçek-
leştirildi. 
ETKİN MÜCADELE
DoğaKoruma ve Milli Parklar 
Genel Müdürü Kadir Çokçetin, 
yasadışı avcılığa karşı mücadele-
nin kararlılıkla sürdüğünü ifade 
ederek, alınan her ihbarın hızlı 
ve etkin bir şekilde incelendiğini 
belirtti. n ERTUĞRUL GÜN

Antalya’da kaçak avcılığa ceza yağdı
Düzlerçamı Yaban Hayatı 
Geliştirme Sahası’nda erkek 
yaban keçisinin kaçak avla-
yan şahıslara, 89 bin 189 TL 
idari para cezası, 650 bin TL 
tazminat bedeli uygulandı.

ANTALYALI ressam Dilek Ceylan Çimen, 
mezuniyetinden sonra ilk kez kişisel sergi 
açıp, eserlerini sanatseverlerin beğenisine 
sundu. Antalya Büyükşehir Belediyesi 
Bülent Ecevit Kültür Merkezi’ndeki serginin 
açılışını Akdeniz Üniversitesi Güzel Sanat-
lar Fakültesi Temel Eğitim Bölümü’nden 
Doç. Dr. Terlan Mehdiyeva Azzizade, sanat 
danışmanı ve eleştirmeni Himmet Öcal, 
Hasan Tırmaş, seramik sanatçısı Tufan 
Dağıstanlı birlikte yaptı. Konuşmacılar, 
öğrencileri Çimen’in kişiliğine, eserlerine 
övgüler yağdırdı, “Öğrencilik yıllarındaki 
aynı heyecanını, enerjisini bugünde sürdü-
rüyor. Öğrencimizle gurur duyduk” dedi.
GENÇLERE EĞİTMENLİK YAPTI
Akdeniz Üniversitesi Güzel Sanatlar 

Fakültesi Resim Bölümü’nde lisansını 
tamamladıktan sonra resim sanatını çocuk 
ve gençlere sevdirmek, geleceğin ressam-
larını yetiştirmek amacıyla yola çıkan Dilek 
Ceylan Çimen, uzun bir süre sanat eğit-
menliği yaptı. Çimen, kendisine ayırdığı 
vakitlerinde akrilik boya tekniğiyle çalıştığı 
resimlerini ise ilk kişisel sergisinde görü-
cüye çıkarmaya karar verdi.  Galeriyi 30 
eseriyle renklendiren ressam Dilek Ceylan 
Çimen, “Resimlerimde duygusal derinlik, 
geçmiş ve bugün arasında bağlar kuran 
sembolleri ön planda tutuyorum” dedi. 
İlk kişisel sergisinin heyecanını yaşayan 
Çimen, özel gününde kendisini yalnız bı-
rakmayan sanatçı ve sanatsever dostlarına 
teşekkür etti. Sergi 18 Nisan Cuma gününe 
kadar açık kalacak. n DHA 

İlk sergi heyecanı

MANAVGAT Belediye Başkanı 
Niyazi Nefi Kara, Antalya Barosu 
Manavgat Temsilciliği’ni ziyaret 
etti. Başkan Kara, Baro Temsil-
cisi Avukat Erol Ogan ve Yöne-
tim Kurulu üyeleriyle bir araya 

gelerek, hukuki süreçler ve yerel 
sorunlar üzerine görüş alışveri-
şinde bulundu.
Başkan Kara, ziyaretiyle ilgili ola-
rak yaptığı açıklamada, “Antalya 
Barosu Manavgat Temsilciliği’ni 
ziyaret ederek Baro Temsilcisi 
Av. Erol Ogan ve Yönetim Ku-
rulu üyeleriyle bir araya geldik. 
Ülkemizin, Antalya’mızın ve 
Manavgat’ımızın hukuki ve top-
lumsal meseleleri üzerine görüş 
alışverişinde bulunduk. Hukukun 
üstünlüğü ve demokrasinin tesisi 
için büyük bir özveriyle çalışan 
avukatlarımıza teşekkür ederim.” 
ifadelerini kullandı. n BÜLTEN/
MANAVGAT BELEDİYESİ 

AVUKATLARA ZİYARET


